

Date	11 August 2026
Announcement	بريسايت تسجل أداءً قوياً في الربع الثاني مع نمو إيراداتها بنسبة 36.1% على أساس سنوي لتصل إلى 713.2 مليون درهم
	Presight Delivers Strong Second Quarter Performance with Revenue up 36.1% Year-on-Year to AED 713.2 Million
Information	Presight AI Holding PLC ("Presight" or the "Company"; ADX: PRESIGHT) today announced its financial results for the three-month and six-month periods ending 30 June 2026, delivering strong growth in revenue and profit despite a dynamic regional operating environment. In Q2-2026, Presight reported revenue growth of 36.1% year-on-year to AED 713.2 million, while EBITDA rose 37.4% to AED 143.7 million and profit after tax was up 30.2% to AED 116.8 million. For the first half of 2026, Presight's revenue increased 28.9% year-on-year to AED 1.4 billion, EBITDA rose 23.2% to AED 302.7 million, while profit after tax increased 19.5% to AED 250.7 million. Revenue growth during the quarter was supported by effective backlog conversion and AED 2.5 billion of domestic renewals and new agreements, spanning mission-critical national platforms and new deployments across public safety, non-kinetic defence, mobility, customs, audit and SME enablement. The 100% renewal rate across major national-level programmes underscored the critical role of Presight's solutions and the strength of its long-term customer relationships, while the breadth of new use cases is a continued demonstration of its ability to extend sovereign AI capabilities across both government and enterprise environments. International momentum also remained strong, with revenue increasing 19.1% year-on-year in Q2-2026 and 39.9% year-on-year in H1 2026. International markets accounted for 26.7% of Group revenue in H1 2026, compared with 24.6% in the prior-year period. أعلنت شركة بريسايت إيه آي القابضة المحدودة ("بريسايت" أو "الشركة"; ADX: PRESIGHT)، اليوم، عن نتائجها المالية لفترتي الثلاثة أشهر والستة أشهر المنتهيتين في 30

يونيو 2026، حيث سجلت نمواً قوياً في الإيرادات والأرباح، على الرغم من ظروف التشغيل الإقليمية المتغيرة.

وخلال الربع الثاني من عام 2026، سجلت بريسايت نمواً في الإيرادات بنسبة 36.1% على أساس سنوي لتصل إلى 713.2 مليون درهم، فيما ارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك بنسبة 37.4% إلى 143.7 مليون درهم، وارتفع صافي الربح بعد الضريبة بنسبة 30.2% ليصل إلى 116.8 مليون درهم. وخلال النصف الأول من عام 2026، زادت إيرادات بريسايت بنسبة 28.9% على أساس سنوي إلى 1.4 مليار درهم، وارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك بنسبة 23.2% إلى 302.7 مليون درهم، في حين ارتفع صافي الربح بعد الضريبة بنسبة 19.5% إلى 250.7 مليون درهم.

وحظي نمو الإيرادات خلال هذا الربع بدعم من التحويل الفعال لمحفظة الأعمال المتراكمة إلى إيرادات، ومن تجديدات واتفاقيات محلية جديدة بقيمة 2.5 مليار درهم، شملت منصات وطنية بالغة الأهمية وعمليات نشر جديدة في مجالات السلامة العامة، ومنظومات الأمن والدفاع غير التقليدية، والتنقل، والجمارك، والتدقيق، وتمكين الشركات الصغيرة والمتوسطة. وأكد معدل التجديد البالغ 100% عبر البرامج الوطنية الرئيسية الدور المحوري لحلول بريسايت وقوة علاقاتها طويلة الأمد مع العملاء، فيما يعكس اتساع نطاق حالات الاستخدام الجديدة استمرار قدرتها على توسيع قدرات الذكاء الاصطناعي السيادي عبر البيئات الحكومية وبيئات المؤسسات.

وحافظ زخم الأعمال الدولية على قوته أيضاً، مع ارتفاع الإيرادات الدولية بنسبة 19.1% على أساس سنوي في الربع الثاني من 2026، وبنسبة 39.9% على أساس سنوي في النصف الأول من 2026. وشكلت الأسواق الدولية 26.7% من إيرادات المجموعة في النصف الأول من 2026، مقارنة بنسبة 24.6% في الفترة نفسها من العام السابق.